
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt. 

2. Elevrådet 

a. Der har været møde i dag, både i det store og det lille 

elevråd. Bertram er genvalgt som formand. Der er ikke 

fundet repræsentanter til Hvidovres fælles elevråd. 

 

Josefine og Mette holder oplæg om ordblindhed og indsatser 

på området. 

 

3. Revidering af princip for klassesammenlægning 

a. Forsøgt at samle hovedpunkterne fra sidste SB-møde, så 

der i pjecen fremgår, hvad grundende for sammenlægningen 

er, men også, hvad der lægges vægt på i en 

sammenlægning.  

b. Godkendt uden væsentlige ændringer. 

Trivselsambassadører inddrages i den overordnede plan. 

 

4. Midtvejsevaluering af politisk besluttede pejlemærker 

a. Louise og Ole skal være med på SKOK, hvor pejlemærkerne 

skal fremlægges. Ole er både repræsentant for Center og 

Gungehusskolen på mødet, men overvejer om der skal en 
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anden repræsentant med fra Gungehusskolen – måske 

Nadja.  

b. Pejlemærkerne gennemgås (sendt ud med dagsorden).   

c. Diskussion om pejlemærkerne, Louise har taget noter til 

fremlægningen på SKOK. 

 
5. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Budgetforhandlingerne er i gang. SFO på 

specialområdet vii betyde, at der kommer færre 

uddannet personale i e-sporet. Haft møde med SB i 

Avedøre. der er skrevet til STUK om en juridisk 

udtalelse.  

ii. Høringsforslag – svært at læse og de vil se på om 

der er andre processer.  BUV-møde i december. 

iii. Sara og Christina (fra kommunen) har tilbudt at 

komme forbi og se på trafikken, kommer næste 

onsdag. Demi tilføjer at vi fortsat mangler alt det 

andet vi er lovet hele vejen omkring skolen. Den 

næsten nye ”kiss and ride” har dog hjulpet på 

trafiksituationen. 

b. SKOK: 

i. Ikke noget møde siden sidste skolebestyrelsesmøde. 

c. Medarbejder 

i. Personalegruppen kan godt mærke, at der er uro på 

ledelsessiden. 

d. SFO og Klub 

i. Nicklas er i gang med børnehavebesøg, i forhold til 

om børnene er klar til skolestart.  

ii. Indskrivning er efter nytår, forventeligt 3 store 

klasser. 

e. Ledelsen: 

i. Kort socioøkonomiske referencer er kommet i mål i 

forhold til de børn, som har været til eksamen. 

Opfyldt kravet fra STUK. Der er gode indsatser på 9. 

årgang. 

ii. STUK har lavet gruppeinterview med børn og 

medarbejdere, som peger på, at der skal være øget 

variation i undervisningen.  

iii. Nye lærer, Birgitte med i læs-teamet og i krammet. 2 

nye lærer i e-klasserne Silje og Karina. Dorte er på 6. 

årgang. 

 

6. Eventuelt 

a. Kan de næste datoer flyttes, måske bliver de alligevel flyttet. 


